
MCCAY DUFF LLP LANSDOWNE PARK PARKING INSTRUCTIONS 

Our building is on the corner of Bank and Exhibition Way. Here are the steps to follow to park in the 

underground parking lot  

1) From Bank Street, turn onto Exhibition Way Drive (between TD/Whole Foods/LCBO and Craft 

Beer). Underground parking is immediately accessible to your right.  

2) Take a ticket to enter and park as close as possible to the parking lot entrance. 

3) The elevators to get to our office on the 2nd floor are on the left side when entering the 

underground parking lot (red wall with large black sign). 

4) Don't forget to bring your parking ticket with you so that we can validate it! 

Please contact us if you have questions. 
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Notre édifice est au coin de Bank et Exhibition Way. Voici ci-dessous les étapes à suivre pour vous 

stationner dans le stationnement souterrain.   

1) De la rue Bank, tournez sur la promenade Exhibition Way (entre TD/Whole Foods/LCBO et Craft 

Beer). Le stationnement souterrain est accessible immédiatement à votre droite. 

2) Prenez un billet et stationnez le plus près possible de l’entrée du stationnement. 
3) Les ascenseurs pour se rendre à nos bureau au 2e étage se trouvent du côté gauche en rentrant 

dans le stationnement souterrain (mur rouge avec affiche noire). 

4) N’oubliez pas d’apporter avec vous votre billet de stationnement pour que nous puissions le 

valider ! 

Veuillez nous contacter si vous avez des questions. 
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